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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

 Protokoll styrelsemöte 2024-09-08 
 

Närvarande: Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Anna Andersson, Lena Gustafsson och Malin 
Hermansson  
 
§ 1. Mötets öppnande: 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare:  
Till mötet valdes Svante Wallberg som ordförande, Anna Andersson som sekreterare och 
Roland Fagerlund som justerare. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning: 
 
 
§4. Föregående protokoll  
 
§5. Inkomna skrivelser/motioner  

a) Inför ett tidigare möte hade vi fått ett mejl från Susanna Simonsson-
Sjöberg/valberedningen som vill att vi tänker till var och en i styrelsen och skickar henne 
/valberedningen en önskan om vad vi önskar se i personerna som ska tillfrågas till 
styrelseuppdrag. Svante ska ringa henne och kolla om hur vi går vidare med detta.  

b) Även mejlet från Tommy på Folkspel som vi fick innan sommaren om ett möte i 
september ska vi återkomma till, där ska Svante kolla med Ida om detta är något hon 
kan kolla av.  
 

§6. Incidenter/olyckor:  
 Det har kommit till vår kännedom om att en av ferieungdomarna i somras fått färg i ögat och 
det har gjorts en tillbudsblankett på kommunen men Svante ska kolla med Ida om hon skriver 
en här med.  
 
§7 Föreningstekniska delar: (B) 
Vi beslutar att starta upp en sponsorkampanj på sociala medier på boxmattor till 
lektionshästarna. (B) 
 
§8 Rapportering US:   
Ingen från US hade fått info om vårt möte men vi har fått information om att det varit många 
glada barn efter ponnyridningen på Oklagård och skördefesten på Wij.  
 
§9. Personalansvarig:  
Svante har informerat personalen om att han är TF personalansvarig och att det kommer bli 
medarbetarsamtal snart. Svante och Ida har ett möte inbokat den 25/9 för att prata om tillsyn 
enligt lag om olyckor.   
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§10. Sponsoransvarig: 
Vi behöver få in fler som kan arbeta kring sponsorbiten.  
 
§11. Försäljningsansvarig:  
Imorgon är sista dagen för newbody försäljningen så vi ska be personalen lägga en påminnelse 
i hippocrates och på sociala medier.  

 
 

§12. Anläggningsansvarig: (B)  
Svante har en fundering kring Sommarhagen och spridning av vårat gödsel på den? Där beslutar 
vi att sätta den i träda och inte använda den till bete på några år. Svante ska informera om detta på 
privathästmötet i veckan. (B) 
 
§13. Personal och ridskoleverksamhet:  
Vi har nu fått en Westerngrupp som har kört igång. 
 
§14. Budget/Ekonomi:  
Inget nytt sedan mötet med kommunen, vi har skickat in och sökt ekonomisk hjälp från kommunen till 
deras nästa möte. 

 

 
§15. Privathästsidan: 
Många tomma boxar nu när flera hästar har flyttat.  De har möte på torsdag veckan som 
kommer.  
 
§16. Webbansvarig: 
 
§17. Tävlingskommittén:  
 
§18. Distrikts/förbundsmöten: 
Svante ska kolla av med Susanna på Gästriklands ridsportförbundet om när det blir 
ordförandeträff, brukar vara nu på hösten.  
 
§19. Avstämning verksamhetsplan: 
Malin ska kolla med Linda på RF/Sisu om lokal till den 29/9 då styrelsen och personalen har 
planering 
 
§20. Trivselregler:  
De som är ofta på ridskolan upplever trivseln som god  
 
§21. Övriga frågor:  

a) Vi pratar kring att uppdatera nycklar/lås och se till att låsa upp så de som har foderhäst 
på helgen kommer in. Detta utifrån att personalen meddelat att det har försvunnit 
saker på ridskolan under sommaren.  
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b) Skördefest? Nu har vi fått in fodret och pratar kring att ha en enklare skördefest med 
fika och kolla med US om de vill vara med och ordna aktiviteter. Vi planerar ha den i 
samband med KM i slutet av september. 

c)  Malin och Anna A ska kolla med avgående ledamot om de kan träffas för ett 
avslutningssamtal.  

d)  Arbetet med mejlet från Personalen och motionen till årsmötet: De som jobbar med 
frågan ska försöka sammanstråla en dag och träffa personalen. Men det måste ske en 
dag när bägge kan ta ledigt och personalen är på plats.  

e) Stallplatser: Vi behöver få ut annonsen igen och då det varit funderingar från 
privathästsidan tidigare kring hur vi gör med stalljouren nu när de är så få uthyrda 
boxar så ska detta tas upp på privathästmötet i veckan.  

f) Vi väntar med datum för informationsmöte.  Då vi anser att det är viktigare att börja 
med ett extrainsatt årsmöte först. Där vi bland annat tar upp frågan hur vi får personer 
att hjälpa till med aktiviteter på ridskolan ex städdag, sponsorgrupp, tävlingar, 
cafeteria mm. 

 
 

§ 22.  Nästa möte:  
22 september kl. 18.00  
 
§23. Beslutsärenden:  
de ärenden som har ett (B) efter sig har vi tagit beslut på. 
 
§24. Mötet avslutas 
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Närvarande: Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Anna Andersson, Lena Gustafsson och Malin 
Hermansson  
 
§ 1. Mötets öppnande: 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare:  
Till mötet valdes Svante Wallberg som ordförande, Anna Andersson som sekreterare och 
Roland Fagerlund som justerare. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning: 
 
 
§4. Föregående protokoll  
 
§5. Inkomna skrivelser/motioner  


a) Inför ett tidigare möte hade vi fått ett mejl från Susanna Simonsson-
Sjöberg/valberedningen som vill att vi tänker till var och en i styrelsen och skickar henne 
/valberedningen en önskan om vad vi önskar se i personerna som ska tillfrågas till 
styrelseuppdrag. Svante ska ringa henne och kolla om hur vi går vidare med detta.  


b) Även mejlet från Tommy på Folkspel som vi fick innan sommaren om ett möte i 
september ska vi återkomma till, där ska Svante kolla med Ida om detta är något hon 
kan kolla av.  
 


§6. Incidenter/olyckor:  
 Det har kommit till vår kännedom om att en av ferieungdomarna i somras fått färg i ögat och 
det har gjorts en tillbudsblankett på kommunen men Svante ska kolla med Ida om hon skriver 
en här med.  
 
§7 Föreningstekniska delar: (B) 
Vi beslutar att starta upp en sponsorkampanj på sociala medier på boxmattor till 
lektionshästarna. (B) 
 
§8 Rapportering US:   
Ingen från US hade fått info om vårt möte men vi har fått information om att det varit många 
glada barn efter ponnyridningen på Oklagård och skördefesten på Wij.  
 
§9. Personalansvarig:  
Svante har informerat personalen om att han är TF personalansvarig och att det kommer bli 
medarbetarsamtal snart. Svante och Ida har ett möte inbokat den 25/9 för att prata om tillsyn 
enligt lag om olyckor.   
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§10. Sponsoransvarig: 
Vi behöver få in fler som kan arbeta kring sponsorbiten.  
 
§11. Försäljningsansvarig:  
Imorgon är sista dagen för newbody försäljningen så vi ska be personalen lägga en påminnelse 
i hippocrates och på sociala medier.  


 
 


§12. Anläggningsansvarig: (B)  
Svante har en fundering kring Sommarhagen och spridning av vårat gödsel på den? Där beslutar 
vi att sätta den i träda och inte använda den till bete på några år. Svante ska informera om detta på 
privathästmötet i veckan. (B) 
 
§13. Personal och ridskoleverksamhet:  
Vi har nu fått en Westerngrupp som har kört igång. 
 
§14. Budget/Ekonomi:  
Inget nytt sedan mötet med kommunen, vi har skickat in och sökt ekonomisk hjälp från kommunen till 
deras nästa möte. 


 


 
§15. Privathästsidan: 
Många tomma boxar nu när flera hästar har flyttat.  De har möte på torsdag veckan som 
kommer.  
 
§16. Webbansvarig: 
 
§17. Tävlingskommittén:  
 
§18. Distrikts/förbundsmöten: 
Svante ska kolla av med Susanna på Gästriklands ridsportförbundet om när det blir 
ordförandeträff, brukar vara nu på hösten.  
 
§19. Avstämning verksamhetsplan: 
Malin ska kolla med Linda på RF/Sisu om lokal till den 29/9 då styrelsen och personalen har 
planering 
 
§20. Trivselregler:  
De som är ofta på ridskolan upplever trivseln som god  
 
§21. Övriga frågor:  


a) Vi pratar kring att uppdatera nycklar/lås och se till att låsa upp så de som har foderhäst 
på helgen kommer in. Detta utifrån att personalen meddelat att det har försvunnit 
saker på ridskolan under sommaren.  
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b) Skördefest? Nu har vi fått in fodret och pratar kring att ha en enklare skördefest med 
fika och kolla med US om de vill vara med och ordna aktiviteter. Vi planerar ha den i 
samband med KM i slutet av september. 


c)  Malin och Anna A ska kolla med avgående ledamot om de kan träffas för ett 
avslutningssamtal.  


d)  Arbetet med mejlet från Personalen och motionen till årsmötet: De som jobbar med 
frågan ska försöka sammanstråla en dag och träffa personalen. Men det måste ske en 
dag när bägge kan ta ledigt och personalen är på plats.  


e) Stallplatser: Vi behöver få ut annonsen igen och då det varit funderingar från 
privathästsidan tidigare kring hur vi gör med stalljouren nu när de är så få uthyrda 
boxar så ska detta tas upp på privathästmötet i veckan.  


f) Vi väntar med datum för informationsmöte.  Då vi anser att det är viktigare att börja 
med ett extrainsatt årsmöte först. Där vi bland annat tar upp frågan hur vi får personer 
att hjälpa till med aktiviteter på ridskolan ex städdag, sponsorgrupp, tävlingar, 
cafeteria mm. 


 
 


§ 22.  Nästa möte:  
22 september kl. 18.00  
 
§23. Beslutsärenden:  
de ärenden som har ett (B) efter sig har vi tagit beslut på. 
 
§24. Mötet avslutas 
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